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Styrelesmöte 
 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, Fredrik Jansson, Mats Svensson, Johan Lindqvist och Evert 

Carlsson 

Närvarande via länk: Karolin Emanuelsson och Matilda Johansson 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av justerare och protokollförare 
Till sekreterare för mötet valdes Karolin Emanuelsson och justerare Fredrik Jansson  
 

3.  Godkännande av agendan 
Agendan godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelsen 
I. Projekt mountainbike 

- Nu ska detta projekt startas upp vilket blir spännande 
 

II. Sommarjobbare 
- Vi har ansökt om 15 styck sommarjobbare. Vi hoppas få besked mitten av maj om det går 

igenom. Vi kommer behöva handledare som har det yttersta ansvaret. 
 

III. Nya styrelsemedlemmar 
- Vi kommer klara oss ett år till med de personer som sitter i dag, men vi behöver få in fler 

personer till valberedningen, gärna några som är yngre. 
 

 
IV. Invigning aktivitetsparken 

- Vi gick igen den excelfil som innehåller grundplaneringen. 
    

V. Försäkring över ytan, skadegörelse? 
- Denna fråga bordlägger vi till nästa styrelsemöte 
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VI. Årsmöte 
- Vi gick igenom agendan som godkändes 

 
VII. Stadgeändringar på årsmötet 

- Vi kommer göra en ändring/uppdatering i våra stadgar för att inkluderar alla våra idrotter 
 

 
6. Ekonomi 

I. Ekonomisk redovisning 
- Evert visar planerad budget för nästa år 

II. Övrigt 
- Inget nytt 

   
 

7. Innebandysektionen 
I. Sektionsinformation 

 
- Lagen har varit på och även hållt eget poolspel.  
- Det är många barn som spelar. Planen till nästa år är att dela upp lagen i tjej och killlag. Vi får 

se om det håller då det är fler tjejer än killar som spelar. 
 

II. Övrigt 
- Inget nytt 

 
 
 

 
8. Fotbollssektionen 

 
I. Sektionsinformation 

 
II. A-laget 

- Deltagit i Årydscupen.  
- Kommer att  spela 6 träningsmatcher innan seriestart 
- Är ca 10-man på varje träning. Önskar att det blir fler 
- Det är ett ungt lag och vi måste anmäla LOK-stöd för alla som är under 20 år. 
- Ett fortsatt samarbete med Rottne när det gäller utvecklingslaget 

III. Övrigt 
- 2 lag kommer att startas. Barn födda 2016 och 2017. Träning kommer startas den 19 mars. 

 
9. Sponsring. 

I. Det fortsätter att komma in pengar från sponsring. 
 
 

10. Friidrott. 
I. Sektionsansinformation 

- Inget nytt 
 

 
 

 



 

 

11. Cykelsektionen 
I. Sektionsinformation 

- Inget nytt 
 

II. Projekt Mountainbike 
- Vi tog beslut om att ansöka om pengar för mountainbikeleden hos RF-SISU och Allmänna 

Arvsfonden 
 

III. Övrigt 
- Inget nytt 

 
12. Anläggning (ar) 

I. Anläggningsgrupp Info 
- Vi slår ihop hela anläggningen och skapar upp en ny grupp 

 
13. Aktiviteter 

- 3 arbetsdagstillfällen kommer planeras in innan den 20 maj för att förbereda invigningsdagen 
 

 
14. Övriga frågor  

 
  
 

Beslut: 
- Vi tog beslut om att ansöka om pengar för mountainbikeleden hos RF-SISU och Allmänna 

Arvsfonden 
  

Mötets avslutande: 

 

Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 
 
 

Sekreterare för mötet Justerare 
 
 

…………………………………………………………… ………………………………………………………… 
 

Karolin Emanuelsson Fredrik Jansson 
 
 
 

Ordförande 
 
 

…………………………………………………………… 
 

 Johan Schwab



 

 

 


